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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Kazimierz Lechocki – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Dorota Rakowska – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Zastępca Wójta Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 

1. ZałoŜenia polityki społeczno-gospodarczej gminy na 2009 rok 
2. Omówienie projektów uchwał na XVI/2008 Sesję Rady Gminy 
3. 3. Wolne wnioski 

 
Ad.1. ZAŁOśENIA POLITYKI SPOŁECZNO-GOSPODARCZEJ 

GMINY NA 2009 ROK 
 
ZałoŜenia polityki społeczno-gospodarczej gminy na 2009 rok przedstawiła 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska. 
ZałoŜenia stanowią załącznik do protokołu Sesji Rady Gminy Nr XVI/2008                  
z dnia 30 października 2008 roku.  
 
Radny Pan Antoni Giluk zwrócił uwagę, Ŝe załoŜenia nie zmieniają się od lat. 
Brakuje w nich nowych zadań. Uchwalony Wieloletni Plan Inwestycyjny 
zakłada nowe inwestycje, które nie mają pokrycia w załoŜeniach. Przykładem 
moŜe być; brak przydomowych oczyszczalni ścieków, co dalej z reformą 
oświaty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Lechocki zaproponował, aby 
przyjąć załoŜenia w przedstawionej wersji, jednak nanieść proponowane  
zmiany przy konstrukcji budŜetu gminy na 2009 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Daniela Bodnar proponuje przyjrzeć się  
bliŜej pracy pracowników Referatu Promocji, którzy nie spełniają oczekiwań              
w sprawie pozyskiwania środków unijnych na planowane inwestycje. 
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Zastępca Wójta Pan Zdzisław Pawelec wyjaśnił, Ŝe nie jest to wina 
pracowników Urzędu. Wszystkie dokumenty do sporządzenia wniosków są 
przygotowane i zatwierdzone uchwałami Rady Gminy. Urząd Marszałkowski 
nie ogłosił Ŝadnego naboru. Nie było moŜliwości składania wniosków na 
inwestycje przez okres ostatnich dwóch lat. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej Pan Antoni Giluk oczekuje od Wójta 
Gminy konkretnych wyjaśnień w zakresie zamierzeń (planów) na następne lata, 
na co jesteśmy przygotowani, „w jakich obszarach moŜemy się poruszać” , co 
dalej z oświatą?.   
 
Ad.2. OMÓWIENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ NA XVI/2008 SESJĘ 

RADY GMINY 
 

Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła sześć projektów uchwał: 
 

 
- 

uchwała Nr XVI/121/2008 - w sprawie uchwalenia załoŜeń polityki 
społeczno-gospodarczej Gminy Świdwin na 
rok 2009 

- uchwała Nr XVI/122/2008 - w sprawie podatku od nieruchomości 
- uchwała Nr XVI/123/2008 - w sprawie podatku od środków 

transportowych 
- uchwała Nr XVI/124/2008 - zmieniająca uchwałę w sprawie 

wprowadzenia opłaty od posiadania psów, 
stawek opłaty, terminów płatności i sposobu 
jego poboru 

- uchwała Nr XVI/125/2008 - w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta 
dla celów wymiaru podatku rolnego na 
terenie Gminy Świdwin w 2009 roku 

- uchwała Nr XVI/126/2008 - w sprawie dokonania zmian w budŜecie 
gminy na 2008 rok 

 
Uwag do projektów uchwał nie wniesiono 

 

Kolejne cztery projekty uchwał przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Halina 
Czajkowska: 
  

- uchwała Nr XVI/127/2008 - w sprawie sprzedaŜy działki nr 23                              
o powierzchni 0,3100 ha połoŜonej w obrębie 
geodezyjnym 003 Gola Dolna, gmina 
Świdwin 

- uchwała Nr XVI/128/2008 - w sprawie sprzedaŜy działek o numerach od 
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28/119 do 28/125 połoŜźo0nych w obrębie 
geodezyjnym 0042 Smardzko, gmina 
Świdwin, pod budowę garaŜy 

- uchwała Nr XVI/129/2008 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Osiedle jednorodzinne 
Świdwinek” 

 
Uwag do projektów uchwał nie wniesiono 

 
Ad.3. WOLNE WNIOSKI 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Lechocki zapoznał radnych                           
z treścią pisma Naczelnika Urzędu Skarbowego w Białogardzie Znak USP-III-
4120153/2008 z dnia 22 października 2008 roku w sprawie analizy oświadczeń 
majątkowych złoŜonych przez radnych gminy i pracowników samorządowych 
zobowiązanych do ich złoŜenia za 2007 rok.  
 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska poinformowała radnych, Ŝe do 
Urzędu Gminy wpłynęło pismo z Polskich Kolei Państwowych z propozycją                
o przejęcie przez Urząd działek w miejscowościach Niemierzyno i Goli                      
w zamian za podatki od nieruchomości.    
Mapki w załączeniu do protokołu.  
 
Radni zdecydowali, aby Komisja Rolnictwa dokonała wizji lokalnej w terenie              
i przedstawiła wnioski na posiedzeniu wspólnych Komisji Rady Gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława śmudzińska  


